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Vragen over Sport (Mygell Isselt  VVD) 

 
 

1. Wanneer kunnen we de behandeling van de uitbreiding van TV Carolus in de commissie 
verwachten. Lukt dat in de eerstvolgende Cie vergadering na de vakantie? 

 

Antwoord SE 

Vooralsnog gaan we uit van behandeling na het zomerreces.  

  
 
2. Wat maakt dat deze op Oranje staat? Wat zijn de redenen dat deze op Oranje staat als 

de procedures en de procedurele onderbouwing verder dichtgetimmerd zijn? 
 

Antwoord SE 

De nota van zienswijze en bestemmingsplanwijziging wordt nog aan de gemeenteraad 

voorgelegd. Daadwerkelijke realisatie zal afhankelijk zijn van deze procedures. Nader 

onderzoek en afstemming n.a.v. ingediende zienswijzen heeft voor vertraging in 

besluitvorming gezorgd. 

 
 
3. Wat is de intentie van het College betreffende de faciliteiten en ondersteuning van 

Oranje-Zwart? 
 

Antwoord SE 

Met Oranje-Zwart zijn duidelijke (financiële) afspraken gemaakt. De schuld die zij in het 
verleden hebben opgebouwd wordt middels een betalingsregeling afgelost en zij mogen 
geen nieuwe achterstanden realiseren. Ook hebben wij intensief contact met het nieuwe 
bestuur over alle zaken die belangrijk zijn om tot een sterke vereniging te komen (één 
van de belangrijke pijlers in de Strategische Sportnota).  
 
 

4. En staat het punt betreffende Oranje-Zwart alleen in het oranje omdat O-Z financieel 
kwetsbaar zijn of zijn er ook andere redenen? 

 

Antwoord SE 

Privatisering van Oranje-Zwart is geen optie zolang zij nog geen duurzame financieel gezonde 

vereniging zijn.  
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Vraag Berry Smits (Helmond Aktief) 

1. De huuropbrengsten brandweerkazerne  

 

Antwoord BV 

De geraamde huuropbrengsten voor de brandweerkazerne in Brandevoort bedragen 
€ 123.000. Momenteel wordt het gebouw verhuurd aan Ebusco voor een bedrag van 
€ 48.000. Daarom wordt op pagina 9 van de voorjaarsnota  en in de eerste berap 

voorgesteld om de overige € 75.000 op te lossen via de lagere bijdrage aan de 
Veiligheidsregio. 

 

 

 

Vraag Angelique Raaijmakers (CDA) 

1. Het bestuurlijk besluit van 2010 m.b.t. strafbeschikkingen 

 

Antwoord BV 

Middels raadsbesluit behorende bij raadsvoorstel 2 van 2011 (is bijgevoegd) is besloten 
om de incidentele middelen die de gemeente ontvangt voor beboeting van overlastfeiten 
in te zetten ten behoeve van eventuele incidentele uitgaven die verband houden met 
veiligheid, overlast en handhaving. De afgelopen jaren is telkens middels de berap 
melding gemaakt van de opbrengst en is deze toegevoegd aan de middelen voor 
veiligheid. Overigens is de vergoedingsregeling voor gemeenten in 2015 beëindigd, wat 
betekent dat de gemeente vanaf 2016 niet langer deze middelen zal ontvangen 
(middelen werden jaarlijks achteraf uitbetaald, dus de opbrengst die nu in de berap 
vermeld wordt betreft de opbrengst over 2014). 

 

 

 

Vraag Henri Dunant tunnel 

1. Kunt u inzicht geven in de kosten die tegenover het bedrag van € 275.000 van de 

schikking juridische procedure kruising van Wellaan/Deurneseweg staan? 

 

Antwoord SB 

In 2007 zijn de voegen van de Henri Dunant tunnel vervangen door fa Pakor (huidig PB 
Infra) uit Ridderkerk. De door fa. PB Infra toegepaste voegvulling bleek in 2008 
problemen te geven en bij een aantal voegen deed zich scheurvorming en opbolling voor. 
Nadat vanuit gemeente Helmond herhaaldelijk, zonder concreet resultaat, verzoek tot 
herstel was gedaan is fa PB Infra in gebreke gesteld waarbij PB infra nog in de 
gelegenheid werd gesteld binnen een daartoe gestelde termijn het probleem met de 
voegen alsnog op te lossen. Ook dit leverde geen positief resultaat op en daarom heeft 
gemeente Helmond in 2011 een gerechtelijke procedure opgestart jegens PB Infra. In 
deze procedure is een doorbraak bereikt, dit houdt het volgende in: met de verzekeraar 
van PB Infra is een schikkingsvoorstel overeengekomen, groot € 275.000,00. De 
oorspronkelijke opdracht aan PB Infra voor het vervangen van de voegen bedroeg 
€ 311.750,00.  

 


